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Abstract (en)
1. Fitting for doors entirely of glass and with fitting parts which by means of a screw connection are tightenable together with the interposition of the
glass door (6), wherein one fitting part is constructed as clamping plate (1) with a rotary bearing part (7) and the clamping plate displays threaded
bores for the screw connections, characterised thereby, that the other fitting part consists of two tightening plates (2, 3), which are arranged one
beside the other in longitudinal direction of the clamping plate (1), with threaded spigots (4, 5) screwable into the threaded bore.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen Beschlag für Ganzglastüren mit Beschlagteilen (1,2,3), die mittels Schraubverbindung (4,5) unter Zwischenschaltung
der Glastür (6) gegeneinander verspannbar sind, wobei ein Beschlagteil (1) als Klemmplatte mit einem Drehlagerteil (7) ausgebildet ist und
die Klammplatte Gewindebohrungen für die Schraubverbindungen (4,5) aufweist. Um die Einspannung der Glastür (6) zu verbessern, soll das
andere Beschlagteil aus zwei in Längsrichtung der Klemmplatte (1) nebeneinander angeordneten Spanntellern (2,3) mit in die Gewindebohrungen
eindrehbaren Gewindezapfen (4,5) bestehen.
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